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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de staatssecretarissen van
Justitie en van Economische Zaken
over het bericht dat een sociaal
project door Europese
aanbestedingsregels om zeep
geholpen dreigt te worden.
(Ingezonden 17 april 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat
fietsenstallingen in Amsterdam, die
tientallen ex-gedetineerden werk
bieden na een gevangenisstraf,
moeten worden aanbesteed en dat
deze ex-gedetineerden hun werk
hierdoor dreigen te verliezen?1

2
Kent u dit project met
110 arbeidsplaatsen voor deze
doelgroep? Is het waar dat sinds het
begin van dit project ongeveer
300 oud-criminelen op het goede pad
terecht zijn gekomen?

3
Is het waar dat de arbeidsplaatsen bij
deze fietsenstallingen verplicht
Europees aanbesteed moeten
worden? Welke mogelijkheden
behoudt de gemeente Amsterdam in
dit geval om hun sociale taak vorm te
geven?

4
Ziet u ook het grote belang van het
hebben van een zinvolle
dagbesteding en het voorzien in
eigen inkomen door
ex-gedetineerden? Vindt u deze

werkwijze, waarbij ex-gedetineerden
na een gevangenisstraf aan het werk
worden gezet, niet juist een
schoolvoorbeeld hoe gemeenten hun
maatschappelijke taak om
ex-gedetineerden te laten
re-integreren vorm kunnen geven?

5
Deelt u de mening dat dit soort
projecten niet om zeep geholpen
moeten worden, maar dat iedere
gemeente juist een dergelijk
werkproject voor ex-gedetineerden
zouden moeten hebben? Wat gaat u
doen om daar voor te zorgen?

6
Bent u bereid dit project te verlossen
van de plicht om Europees aan te
besteden en zo nodig de Europese
aanbestedingsregels te veranderen?
Zo nee, waarom niet?

7
Kunt u garanderen dat Europese
regels nooit en te nimmer spelbreker
zullen zijn in het bieden van
dergelijke sociale projecten met een
belangrijke maatschappelijke taak,
zoals hier nu dreigt te gebeuren? Zo
nee, waarom niet?

1 Algemeen Dagblad, 16 april 2009:
«Ex-criminelen vrezen ontslag».

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
15 mei 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid Van

Velzen (SP) over Europese
aanbestedingsregels in de gemeente
Amsterdam (ingezonden op 17 april
2009) niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen. Ik streef
ernaar de vragen zo spoedig mogelijk
te beantwoorden.
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